

Projektpräsentationen | Project Showcases



**Redner | *Speaker* ▶ Thomas Lanfer**

**Leiter Development / Generalbevollmächtigter Director of Business Development,  
Althoff Hotel Collection & Ameron Hotel Collection**

Thomas Lanfer ist seit 27 Jahren für Althoff Hotels in verschiedenen Bereichen tätig und begleitete die Unternehmensentwicklung von damals drei Hotels bis zur heutigen Unternehmensgröße. Er leitet die Expansion der drei Marken Althoff Hotels (5-Sterne Luxushotels), AMERON Hotel Collection (4-Sterne Superior Hotels) und der neuen Marke Urban Loft. Bevor er 1991 zu Althoff Hotels wechselte, machte er eine Ausbildung zum Hotelkaufmann und war zwei Jahre für Hyatt Hotels tätig.

*Thomas Lanfer has been with the Althoff Hotels for 27 years in various departments and positions and accompanied the company's development from three hotels to its current size of 15 properties.*

*Today he is responsible for the business expansion of the two established brands: Althoff Hotel Collection (5-star luxury hotels) and AMERON Hotels (4-star superior hotels) as well as for the new brand Urban Loft. Before joining Althoff Hotels in 1991, Thomas Lanfer did an apprenticeship as hospitality management assistant and worked for Hyatt Hotels for two years.*